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Ett 40-tal boende i Gettjärn Hälserud samlades i byalagets lokal i Gettjärn. Sunne kommun 

och Climate Arena deltog inte. 

Syftet med mötet var att ventilera vad kan Climate Arena, Sunne kommun bidra med för att 

mildra negativa konsekvenser av projektet om det kommer till stånd. 

• Mötet var rörande överens om att det konkreta som går att redovisa bör delges de 

boende snarast. En deltagare sa – Ett informationshaveri. 

• En oro över om ytterligare dagvatten kommer att tillföras Gettjärn.  

Tjärndikena tål inte så mycket mer vatten och beten för boskapen hotas. Tjärndikena 

behöver i så fall rensas för att ta emot mera vatten. 

• Vid sprängning i berg kan vibrationer spridas minst en kilometer. Skador på fastigheter 

kan uppstå. Speciellt källare och fastigheter som står på berg. 

• Reglering av arbetstider vid byggnation 

• Gettjärns IF har en borrad brunn vid fotbollsplan som gav 7 kbm/tim vid installation. 

Kan kanske merutnyttjas mot ersättning. 

• Årliga bidrag till föreningslivet tex till Gettjärn Hälserud byalag, Lersjön Flatsjön 

FVO 

• Fiberanslutning till Gettjärn Hälserudfibers accessnät mot ersättning 

• Sunne kommun avverkar ej mogen skog på området innan banläggning är beslutad. 

Enligt mötet i juni med Sunne kommun och Climate Arena efterfrågar slutkunderna en 

klimatsmart anläggning. Rimmar illa! 

• Cykelväg från Holmby till Gettjärn efterfrågas 

• Korsning E45/gräsmarksvägen behöver tas upp igen med Trafikverket. 

Problem vid byggnation men även vid färdig anläggning. Slutkunder till Climate 

Arena bör inte riskeras skadas vid transport till och från anläggning. 
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